
 

 

 
 

Številka: 900-63/2018-3 

Datum:  2.3.2018             

 Z A P I S N I K 

 

28. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec MOL, ki je bila v sredo 28.2.2018,  ob 17.15 uri  na sedežu 

Četrtne skupnosti Golovec, Litijska 38, Ljubljana.  

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti 

Golovec, Mestne občine Ljubljana, Aleš Dakić.  

 

Od 15-tih članov sveta je bilo navzočih 11 članov sveta. 

  

PRISOTNI ČLANI SVETA: Mila Andrić, Helena Anžič, Robert Anžič, Aleš Dakić, Franjo Filipović, 

Brigita Kastelic, Anton Kastelic, Igor Pigac, Zina Rodman, Denis Tatar in Marija Zekić.     

OSTALI PRISOTNI: Vesna Stojanović, javna uslužbenka Službe za lokalno samoupravo, 

MU,MOL.  

Na začetku je predsednik sveta ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 11 članov sveta, kar 

pomeni, da je bil Svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec je dal na glasovanje  naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

 

1. Potrditev zapisnika 27. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec 

2. Pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Golovec in občanov  

3. Predlog plana malih del za leto 2019 

4. Organizacija in izvedba čistilne akcije ČS Golovec in prireditve Dan ČS Golovec  

5. Razno 

         

Gradivo za 1. točko dnevnega reda je bilo priloženo. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagano dnevni red je glasovalo 11 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

AD 1 

POTRDITEV ZAPISNIKA 27.  SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC 

 

Na predlog zapisnika 27. seje Sveta ČS Golovec ni bilo pripomb.  

 

SKLEP  1/28 : 

Svet ČS Golovec MOL potrjuje zapisnik 27. seje  Sveta ČS Golovec. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 



 

 

 

 

AD 2 

POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC IN 

OBČANOV 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec je prisotne seznanil s pobudo podpredsednika Sveta Igorja Pigaca, in 

sicer: 

- Postavitev opozorilnih tabel (pobiranje pasjih iztrebkov) v Bizoviku na drogu ogledala pri 

Bizoviški 45 in na drogu ogledala pri Periški 19. 

- Nasutje zemlje na zelenici med Prištinsko in Skopsko ulico za normalno rast trave. 

 

Glede postavitve tabel na drogove prometnih ogledal je ČS Golovec že prejela odgovor OGDP MOL, 

da Pravilnik o prometni signalizaciji in prometni opremi na cestah ne predvideva postavitve navedenih 

tabel. 

Igor Pigac je glede odgovora OGDP MOL pojasnil, da v Bizoviku že obstajata podobni tabli na drogu 

prometnega znaka. 

 

Predsednik sveta je dal na glasovanje 

SKLEP 2/28: 

Svet ČS Golovec MOL od pristojnega oddelka  MOL pridobi Pravilnik o prometni signalizaciji 

in prometni opremi na cestah ter na Odsek za vzdrževanje OGDP MOL posreduje predlog 

lokacij za postavitev table za obveščanje lastnikov psov na javni površini MOL. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 3/28: 

Svet ČS Golovec MOL na Odsek za vzdrževanje OGDP MOL posreduje pobudo za nasutje 

zemlje na zelenici med Prištinsko in Skopsko ulico. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsednik Sveta Aleš Dakić in podpredsednik Sveta Anton Kastelic sta podala pobudo za ureditev in 

obrez rastja pri podhodu pod Litijsko cesto.  

 

SKLEP 4/28: 

Svet ČS Golovec zaradi zadrževanja podgan ter predvsem zaradi pogina pogan po izvedbi 

deratizacije (podgane ostanejo v grmovju) in s tem povezanim tveganjem širjenja bolezni ter 

zaradi uresničitve projekta postavitve razstavnih panojev z namenom predstavitve umetniških 

del, predlaga OGDP MU MOL, da se prostor pred podhodom uredi z obrezom rastja. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 AD 3 

                                       PREDLOG PLANA MALIH DEL ZA LETO 2019 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec je na podlagi že podanih predlogov na prejšnjih sejah sveta predlagal, 

da se v plan malih del za leto 2019 uvrsti postavitev dveh miz namizni tenis ali v primeru, da postavitev 

miz ni mogoča, postavitev fitnes naprav na prostem. ČS Golovec mora nameniti najmanj 20% sredstev 

iz mase sredstev, ki pripada ČS za izvedbo malih del (ČS Golovec = 5.184EUR). 

 

Predsednik sveta je dal na glasovanje 

SKLEP 5/28: 

Svet ČS Golovec MOL od Oddelka za šport pridobi znesek za dobavo in postavitev dveh miz za 

namizni tenis s pripadajočo podlago. Lokaciji postavitve miz bodo določeni naknadno, vendar je 

najbolje, da se postavijo na že obstoječih površinah namenjenih športu. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 4 

ORGANIZACIJA IN IZVEDBA ČISTILNE AKCIJE ČS GOLOVEC IN PRIREDITVE 

DAN ČS GOLOVEC 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec MOL je predlagal izvedbo čistilne akcije na območju ČS Golovec 7. 

Aprila 2018. Člani sveta so bili mnenja, da je potrebno uskladiti datum tudi s lani društvo KTD Proga 

13 in po možnosti tudi z obema OŠ za morebitno izvedbo delovne sobote in sodelovanje pri izvedbi 

čistilne akcije.  

 

Predlog datuma izvedbe prireditve Dan ČS  je sreda 23.5.2018. 

 

Predsednik sveta je dal na glasovanje 

SKLEP  6/28: 

Svet ČS Golovec potrjuje datum izvedbe čistilne akcije v soboto 7.4.2018. Za organizacijo akcije 

Svet ČS Golovec pooblašča članico sveta Milo Andrić in datum uskladi tudi s KTD Proga 13 ter 

OŠ KDK in Božidarja Jakca (delovna sobota). 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5 

                                                                            RAZNO 

 

 Predsednik Sveta ČS Golovec g. Aleš Dakić je prisotne seznanil z vsebino sestanka s 

predstavniki Mestnega redarstva MOL, ravnateljico VVZ Otona Župančiča, 

ravnateljico OŠ KDK in predstavnico  stanovalcev Jakčeve ulice 43 glede 

problematike zaparkiranosti dovoza do vrtca. Na podlagi sprejetih zaključkov in 

dogovorov na sestanku daje na glasovanje: 
 

 

 



 

 

 

SKLEP 7/28:  

Svet ČS Golovec  na podlagi predloga ravnateljice VVZ Otona Župančiča predlaga vzporedni zaris 

modre cone na koncu Parmske ceste na desnem robu cestišča, da imajo starši otrok možnost 

kratkotrajnega parkiranja. S pobudo se strinja tudi Redarstvo MOL. Pri pristojni službi MOL OGDP 

in MOL ORN se preveri ali je zaris modre cone mogoč. 

 

SKLEP 8/28:  

Svet ČS Golovec ne podpira predloga stanovalka Jakčeve ulice 43,, da se zelenica ob Parmski cesti 

nameni za parkirišče. 

 

SKLEP 9/28:  

Svet ČS Golovec na podlagi predloga ravnateljice OŠ Karla Destovnika Kajuha predlaga postavitev 

prometnega znaka »prehod za vozila« na ograji pred vhodom v Osnovno šolo. 

 

SKLEP 10/28:  

Svet ČS Golovec predlaga postavitev dveh potopnih stebričkov med Parmsko cesto ter Ulico Polonce 

Čude. Pri pristojni službi OGDP se preveri ali je postavitev mogoča. 

 

SKLEP 11/28:  

Svet ČS Golovec predlaga postavitev potopnega stebrička na začetku intervencijske poti pred 

vhodom v VVZ Otona Župančiča. Pri pristojni službi OGDP se preveri ali je postavitev mogoča 

 

O vseh predlogih sklepov so člani sveta glasovali hkrati. 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 Članica Sveta Brigita Kastelic je glede odgovora OGDP, da zaris prehoda za pešce na 

Periški cesti ni možen, ker ob cestišču ni pločnika pojasnila, da je na Hruševski cesti 

pri PST prehod zarisan, kljub temu da ob cesti ni pločnika. 
 

SKLEP 12/28: 

Svet ČS Golovec na OGDP MOL posreduje vprašanje  zakaj je na nekaterih lokacijah, čeprav ob 

cestišču ni pločnika prehod za pešce zarisan.  

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 Podpredsednik Sveta Igor Pigac je predlagal, da se na pristojni službi  MOL preveri v 

kateri fazi je postopek ureditve in asfaltiranja povezovalne poti ob Gruberjevem kanalu 

od obračališča proge 5 MPP do DSO Moste. Predlogi so bili že večkrat v prejšnjih 

mandatih Sveta ČS Golovec posredovani na MOL. 
 

Seja je bila zaključena ob 18.30 uri. 
 

Zapisala:  

Vesna Stojanović                                                                                      Aleš Dakić 

                                                                                                              Predsednik sveta 

                                                  Četrtne skupnosti Golovec  

 

 


